
 

 

 

 

 

Årsmöte har nu hållits för Unionenklubben på Scania. Vi var ett 80-tal personer som 
samlades på Scania Syd i matsalen till ett innehållsrikt program den 26 februari. Först 
pratade Henrik Henriksson, företagsledningen, kring företagets aktuella situation med 
försäljning och produktionsläget. Han fick frågor om vad samarbetet med MAN kan innebära 
för Scania på lång sikt och hur det säkerställs att Scania behåller sin starka position. 
Sedan var det sedvanliga årsmötesförhandlingar där några nya personer valdes in i styrelsen, 
Maria Fält Sörenstam från BitsData och Patrik Lindskog från Scania IT. Vi valde också en ny 
ordförande Mari Carlquist som varit vice ordförande under senaste åren. 
 
Styrelsen består nu av följande personer 
Mari Carlquist, idag SLPD 
Anneli Mannström, Sjöstugan 
Lars Jansson, Sjöstugan 
Tony Henning, KTIP 
Jonas Gårdman, RBRS 
Riitta Kokko, SFAE 
Eva Öberg, ODE 
Maria Fält Sörenstam, BitsData 
Patrik Lindskog, IPSC1 
Jan Gustavsson, XADA 
Örjan Denward, QCAB 
 
Övriga funktionärer valdes också: revisorer, valberedning och skyddsombud. För samtliga 
förtroendevalda hänvisas till information som vi kommer att uppdatera på hemsidan. 
 
 
När årsmötet var avklarat fick vi lite förtäring i form av pajbuffé innan kvällens underhållning 
tog vid. Telgerevyn var på plats med delar av årets revy med bland annat ett riktigt 
uppskattat nummer med super-Martin(Lundstedt) som visade hur mycket bättre allt blivit 
sen Tyskland kom in i bilden. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 
 
Stor koncentration hos mötessekreterare Eva Öberg och mötesordförande Henrik Bjugård 

 

 
 
Henrik Henriksson 

 

 
 

Telgerevyn med super-Martin i mitten 


